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PROTOKÓŁ NR XLVIII/10 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 2 lipca 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 27 

Stan faktyczny radnych  27 

Radni obecni    25 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 

6. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

7. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie zwiększenia kontraktów dla 

Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu dla poradni kardiologicznej, 

okulistycznej i medycyny pracy. 

8. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie problemu tzw. „dopalaczy”. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego; 

b) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia, a także 

wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego; 

c) określenia tygodniowego i rocznego obowiązkowego wymiaru godzin niektórych 

nauczycieli szkół i placówek oraz nauczycieli realizujących           w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin; 

d) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego; 

e) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz przyznawania zwolnienia od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

15. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Paweł Wawrzyńczak otworzył XLVIII sesję 

Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
05

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości, w szczególności: Posła na Sejm RP Marka Matuszewskiego, Zastępcę 

Komendanta Powiatowego Policji Iwonę Lewandowską, Komendanta Powiatowego PSP 

Krzysztofa Zielińskiego, radnego Miasta Zgierza Radosława Gajdę.  

Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia                    

5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  

wprowadza do porządku obrad XLVIII sesji w pkt 9 projekty uchwał w sprawach:  

1) określenia zasad i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji                       

o przebiegu wykonania planów finansowych jednostek, o których mowa w art. 9 pkt 10 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych – za pierwsze półrocze każdego 

roku budżetowego; 

2) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 24 czerwca 2010 r. stanowi załącznik nr 4                         

do protokołu. 

 

Starosta Zgierski Jacek Socha w imieniu Zarządu Powiatu Zgierskiego wnioskował                       

o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „B”; 

2) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „C” 

3) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „D”.  

Poprosił, aby projekt uchwały w tej samej sprawie zgłoszony do porządku obrad na 7 dni 

przed sesją oznaczyć jako druk „A”. 

Pismo Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. stanowi załącznik nr 5                         

do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010               

– druk „B”. 

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad przedmiotowy projekt uchwały. 

 

 

 

 



3 
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010               

– druk „C”. 

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad przedmiotowy projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010               

– druk „D”. 

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    5 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 

6. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

7. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie zwiększenia kontraktów dla 

Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu dla poradni kardiologicznej, 

okulistycznej i medycyny pracy. 

8. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie problemu tzw. „dopalaczy”. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego; 

b) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia, a także 

wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego; 

c) określenia tygodniowego i rocznego obowiązkowego wymiaru godzin niektórych 

nauczycieli szkół i placówek oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 

obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin; 

d) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego; 

e) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz przyznawania zwolnienia od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć; 

f) określenia zasad i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Zgierskiego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych jednostek,                       

o których mowa w art. 9 pkt 10 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych - za pierwsze półrocze każdego roku budżetowego ;  
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g) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  4 stycznia 

2010r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010”               

– druk „A”; 

h) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  4 stycznia 2010r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010” – druk „B”; 

i) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia   4 stycznia 2010r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010” – druk „C”; 

j) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  4 stycznia 2010r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010” – druk „D”. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

15. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego.  

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLVII sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Krzysztof Kozłowski 

poinformował, że Klub ten powiększył się o radnego Adama Bączyka.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk złożył interpelacje dotyczące: 

 konkursu na dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu; 

Interpelacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 zachowania Wicestarosty Zgierskiego na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Finansowej 

Rady Powiatu Zgierskiego w dniu 30 czerwca br. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Radny Bogusław Czekała poinformował, iż w środę był na sesji Rady Gminy Parzęczew,             

na której „zarówno wójt jak i radni gminy mieli do nas pretensje o niedotrzymywanie 

warunków uzgodnień. Chodzi o drogę powiatową 5137. Obiecaliśmy im 200 tys. zł na 

zrobienie ok. 1 km 200 m drogi ze zjazdem z autostrady. Okazało się, że tylko robimy połowę 

tej drogi. Także pół miejscowości będzie miało drogę ładną, wylewaną, natomiast drugie pół 

jest to droga z dużą ilością dziur tym bardziej, że tam następuje zjazd z autostrady i tak 

schodzimy z tej dobrej drogi w naszą codzienność. Rada zobowiązuje się do tego, żeby 50% 

tych kosztów pokryć z własnych środków i brakowałoby ok. 60 tys. zł na wykonanie całej 

nakładki, na tym całym odcinku.” Dlatego też radny zwrócił się z prośbą do Zarządu,                        

aby w przypadku jakiś oszczędności pozyskanych w wyniku rozstrzygnięć przetargowych 

przeznaczyć tą brakującą   kwotę na tę inwestycję. 
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Radny Krzysztof Kozanecki złożył interpelację dotyczącą nieruchomości Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim.  Został tam dokonany 

podział tej nieruchomości, zostały wydzielone nowe działki, a cała nieruchomość w planie 

przestrzennym Aleksandrowa Łódzkiego przeznaczona jest dotychczas na działalność 

gospodarczą.  Gmina Aleksandrów Łódzki uważając, że jest to złe rozwiązanie by szkoła była 

na takiej nieruchomości postanowiła zmienić ten plan i tę oto nieruchomość przeznaczyć pod 

działalność oświatową. Okazuje się teraz, że gdy prawdopodobnie we wrześniu lub 

październiku Rada Miejska w Aleksandrowie Łódzkim podejmie uchwałę w sprawie zmiany 

tego planu i przeznaczenia tej nieruchomości pod działalność edukacyjną Zarząd Powiatu 

Zgierskiego dwie powstałe działki wystawia na sprzedaż jako działki przeznaczone aktualnie 

pod działalność gospodarczą. Mogą być takie scenariusze: jak np. taki najgorszy scenariusz 

dla Aleksandrowa Łódzkiego, kiedy  jakiś inwestor kupi te działki z zamiarem prowadzenia 

działalności gospodarczej, bo takie jest ich aktualne przeznaczenie, gdy we wrześniu bądź          

w październiku nastąpi zmiana tego planu  Gmina Aleksandrów Łódzki  będzie musiała 

zapłacić odszkodowanie za utratę wartości tej nieruchomości, za to że nie będzie inwestor 

mógł zrealizować tych swoich gospodarczych zamiarów. Gdyby Zarząd Powiatu Zgierskiego 

wstrzymał się parę miesięcy i poczekał do zmiany tego planu, to wtedy być może Gmina 

Aleksandrów Łódzki kupiłaby, ale po cenie wynikającej dla działek przeznaczonych pod 

działalność edukacyjną, te dwie działki  z przeznaczeniem ich np. na budowę nowego boiska 

„Orlik”.  Natomiast stawanie do przetargu po cenie działek gospodarczych absolutnie nie jest 

możliwe dla samorządu gminnego.  

W związku z tym radny poprosił, aby Zarząd Powiatu Zgierskiego rozważył możliwość 

innego rozwiązania tej kwestii.   

 

Radny Henryk Tomczak złożył następujące zapytania: 

 dlaczego do tej pory są niewykaszane pobocza. Jest sytuacja taka, że po terenie Powiatu 

Zgierskiego pielgrzymuje kopia obrazu jasnogórskiego, mieszkańcy za pieniądze 

składkowe tę trasę przystrajają. Mieszkańcy przychodzą pytać radnego co mają zrobić, 

czy wolno im w pasie drogowym skosić to samemu. Chaszcze są do wysokości 1,5 m. 

Radny pytał o tę sprawę 2-3 miesiące temu do dzisiaj nie wydarzyło się nic.                                    

„Ja rozumiem, że trwa przetarg, czy jest rozstrzygnięty. Jaką długość tych poboczy firma, 

która ten przetarg wygra wykosi, dlatego, że na odcinku dla przykładu Gieczno –Modlna 

mieszkańcy samodzielnie (podejrzewam, że jest to nie do końca zgodne z prawem,                    

bo w pasie drogi pracują) powykaszali. I teraz zakładamy, że mamy sytuację taką: 500 km 

dróg z poboczami, z tego 200 wykoszono ile ma ta firma wykosić. Prosiłbym o taką 

informację za ile powiat na dzień dzisiejszy ma zapłacić przy koszeniu?” 

 3 miesiące temu pytał, o to czy „Starosta czy Zarząd podjął jakieś działania czy 

interwencję, żeby Inspekcja Nadzoru Budowlanego działała sprawnie i normalnie.” 

Odpowiedzi na to pytanie się nie doczekał.  Radny występował w ubiegłym roku                     

w kwestii postępowania dotyczącego rodziny Walędzików w Zgierzu. Postępowanie 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Zgierzu prowadzi 11 lat i żadnego 

rozstrzygnięcia nie ma. Zatem radny pyta ponownie, kiedy sprawa rodziny Walędzików 

zostanie załatwiona. Żeby Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Zgierzu określił 

tryb i czas. Doszło do sytuacji takiej, że już Powiatowy Inspektor  przestaje odpowiadać 

na monity i prośby o dostarczenie  dokumentów do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Zdaniem radnego „w tej sytuacji aż się prosi, żeby była jakaś interwencja 

Starosty czy Zarządu”.  
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Radna Maria Sobczak nawiązując do inicjatywy Klubu Radnych Platforma Obywatelska                

z poprzedniej  sesji dotyczącej pomocy powodzianom zapytała, jak Powiat Zgierski                             

i poszczególne Kluby włączyły się w pomoc powodzianom. Poinformowała, że ich Klub 

przekazał 1.000 zł na rzecz powodzian.  

Ponadto radna zapytała czy to prawda, że Powiat Zgierski ma odwiedzić grupa białoruska. 

Jeśli tak to poprosiła o więcej informacji na ten temat.  

 

Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów zgłoszonych na XLVIII sesję 

stanowią załącznik nr  8 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Informacja o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu za rok 2009               

i I kwartał 2010 r.  stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dyrektor  Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu Zbigniew Jarosik przedstawił 

przedmiotową informację.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji.  

 

Radny Adam Bączyk poprosił o informację, kiedy ostatnio miała miejsce standaryzacja badań 

laryngologicznych, a konkretnie chodzi o biometrię. Z opinii pacjentów wynika, że kabina 

biometryczna nie spełnia ich oczekiwań i wymogów.  

 

Dyrektor odpowiedział, że każdy sprzęt (ze względu na wprowadzone ISO) jest pod opieką 

odpowiednich służb i jest sprawdzany. W ostatnich kilku latach dużo sprzętu wymieniono na 

nowy. Przyznał, że obecnie kabina biometryczna jest jednym z najstarszych sprzętów                   

w placówce.   

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji rocznego planu 

kontroli stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Kwiatkowski  przedstawił sprawozdanie.  

 

Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
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Ad. 7 

Projekt stanowiska w sprawie zwiększenia kontraktów dla Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu dla poradni kardiologicznej, okulistycznej i medycyny sportowej 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Bogdan Jarota przedstawił projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada stanowisko przyjęła. Stanowisko Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie zwiększenia kontraktów dla Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu dla poradni kardiologicznej, okulistycznej i medycyny sportowej 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt stanowiska w sprawie problemu tzw. „dopalaczy” stanowi załącznik nr 13                      

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada stanowisko przyjęła. Stanowisko Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie problemu tzw. „dopalaczy” stanowi załącznik nr 14                   

do protokołu. 

 

Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na Starostę 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Komisja Statutowo-Prawna w wyniku analizy sprawy 

złożyła wniosek o podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Pana Andrzeja 

Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Zgierzu celem załączenia jej do akt prowadzonego postępowania administracyjnego              

PINB – Z/7355/49/ZAS/09. W związku z tym Przewodniczący realizując wniosek Komisji 

przygotował stosowny projekt uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały przekazujący skargę do PINB. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/422/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010r. w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja 

Porczyńskiego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie  ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia, a także 

wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Jacek Brzeziński w imieniu 

Zarządu Powiatu  przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/423/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010r. w sprawie  ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników 

wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego i rocznego obowiązkowego wymiaru 

godzin niektórych nauczycieli szkół i placówek oraz nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w imieniu Zarządu przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/424/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie  określenia tygodniowego i rocznego 

obowiązkowego wymiaru godzin niektórych nauczycieli szkół i placówek oraz nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny                                   

w poszczególnych okresach roku szkolnego stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w imieniu Zarządu przedstawił 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/425/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie  określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny                                   

w poszczególnych okresach roku szkolnego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz przyznawania 

zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w imieniu Zarządu przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/426/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie  określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

oraz przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Zgierskiego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych jednostek,                       

o których mowa w art. 9 pkt 10 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych             

- za pierwsze półrocze każdego roku budżetowego stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy forma informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Zgierskiego będzie prostsza, czy bardziej skomplikowana. Czy zostaną 

uwzględnione sugestie radnej Zofii Ogórek zgłaszane na poprzedniej sesji. 

 

Skarbnik wyjaśnił, że w przypadku przedmiotowej uchwały nie ma porównania wykonania 

planu roku do roku tylko plan na dany rok i wykonanie za I półrocze tegoż roku.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/427/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie  określenia zasad i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych jednostek,                       

o których mowa w art. 9 pkt 10 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych             

- za pierwsze półrocze każdego roku budżetowego stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 9g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „A” stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/428/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2010 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 13
55

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 14
45

. 

 

Ad. 9h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „B” stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/429/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego              

na rok 2010 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Ad. 9i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „C” stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/430/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego              

na rok 2010 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad. 9j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „D” stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/431/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 2 lipca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego              

na rok 2010 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, jaka jest odpowiedź Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego w Łodzi odnośnie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie 

przywrócenia laboratorium w Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zgierzu. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że generalnie odpowiedź Inspektora jest na nie. Nie ma 

środków finansowych i nie przewiduje się przywrócenia laboratorium.  
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Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  37 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Ad. 12 

Starosta oświadczył, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone radnym w statutowym 

terminie. 

Następnie odnosząc się do interpelacji radnego Tadeusza Iwaniuka poinformował, że nie ma 

jeszcze rozstrzygnięcia kwestii związanej z wyłonieniem dyrektora Młodzieżowego Domu 

Kultury w Zgierzu. Jednocześnie zapewnił, że Zarządowi zależy na tym, żeby placówka 

funkcjonowała, żeby miała odpowiednią władzę, odpowiednią dyrekcję, żeby była to osoba 

utożsamiana z tym środowiskiem. Procedura nie jest zakończona, nie widzi powodu 

jakichkolwiek obaw, wszystko będzie przeprowadzone zgodnie z obowiązującymi 

przepisami.   

 

Ad. 13 

Radna Maria Sobczak w imieniu grupy radnych Powiatu Zgierskiego złożyła wniosek                          

o odwołanie Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego.  

Wniosek stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zacytował art. 31 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym dotyczący procedury odwołania starosty. 

 

Przewodniczący Rady przekazał informację, iż zgodnie z art. 25 c ust. 4 ustawy z dnia                   

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym radny powiatu składa oświadczenie majątkowe 

także na 2 miesiące przed upływem kadencji. Wobec tego poprosił, aby radni dopełnili tego 

obowiązku do 11 września br. Oświadczenie majątkowe będzie ze stanem na dzień jego 

składania.  

 

Ad. 14 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał podniosła dwie sprawy. 

Pierwsza sprawa dotyczy „budowania chodnika przy ulicy Wiosny Ludów w Zgierzu               

w odcinku od ul. Cegielnianej  w kierunku granic miasta Zgierza. Na to przeznaczona była 

suma 700 tys. zł na poszerzenie i na budowanie - dotacja do tego remontu ulicy. Taka była 

idea dołożenia tych pieniędzy, żeby właśnie piesi bezpieczni mogli poruszać się na                       

ul. Wiosny Ludów. W wypowiedziach pana Wicestarosty Karpińskiego na Radzie Podleśnej 

pan powiedział, że nie będzie żaden chodnik więcej budowany, aniżeli to co jest 

wyremontowane będzie. W związku z tym ja mówię, jeżeli pan Wicestarosta nie zrozumiał 

jaka była idea dołożenia tej sumy 700 tys. zł to proszę państwa no niestety trzeba będzie się 

zastanowić co z tym fantem zrobić. Tam jest konieczny chodnik  i chociaż już jest 

remontowana ta droga niestety ten chodnik jest konieczny. Bardzo. I ta suma na to była 

przeznaczona”; 

Druga sprawa to „Starostwo posiada Wydział Architektury i Budownictwa, więc chciałabym 

żeby mi ktoś wyjaśnił jak była projektowana droga Brazylijska z zejściem do ul. Norwida                

i jak była posadawiana ul. Brazylijska ustanawiana, bo proszę państwa w tej chwili nie wiem 

kto tak mądrze myślał jest ul. Staszica i Dmowskiego ulica na ulicy proszę państwa. I pytam 

jak można coś takiego przyjąć do wykonania i zatwierdzić, żeby taka ulica  powstawała jedna 

na drugiej. Jeden rząd nieruchomości o niedużej powierzchni dzieli ul Staszica od 
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Dmowskiego. Nie może mieć coś takiego miejsce. Minimum powinny być 2 pasy 

nieruchomości, żeby powstała ulica. Jeżeli będzie coś takiego wymyślane to ja pytam,                    

że w końcu musi dojść do tego, że miasto będzie musiało zwracać pieniądze, wykupywać te 

nieruchomości, które są jako jeden rząd ulica na ulicy.  Proszę państwa tak nie może być 

projektowane i tak zatwierdzane do budowy. Nawet w sytuacji, jeżeli planuje się zjazd z trasy 

S-14, nawet  jeżeli w planie jest zjazd z trasy S-14. Ulice takie powinny obejmować minimum 

2 szeregi nieruchomości. Gdyby to był szereg o dużych nieruchomościach, o długich 

nieruchomościach rzeczywiście no może być ulica z jednej strony ulica z drugiej, ale w takim 

przypadku no nie można proszę państwa. I proszę, żeby jednak ktoś zajrzał w te projekty, kto 

to wytyczał, kto to robił i proszę żeby ktoś zaczął korygować. Miasto swoją drogą, a tutaj 

bardzo proszę żeby w starostwie również na to zwrócono uwagę. Tak nie może być. Tak samo 

jak prostowanie działek ze szkodą jednego prostuje się środkową działkę obdarzając 

trzeciego. Tak nie może być. Czas w końcu również spojrzeć jak pracują geodeci.  Jesteście 

państwo radnymi powiatu, macie Wydział Geodezji proszę obejrzyjcie ile takich jest sytuacji                   

i czas zająć też stanowisko i przeciwstawić się temu, bo jesteście radnymi dla całego powiatu 

nie tylko tego miejsca skąd wychodzicie”.  

 

Ad. 15 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 15
05

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 

 

 

 

 

 

 

 

 


